

商尼製輪實業股份有限公司

負責人:楊松旺

網址:http://www.sunnycastors.com.tw 地址:台南市安定區安加里安定258-15號

電話:06-592 3237

主要產品

醫療設備相關輪組、病床輪組、傢俱相關輪子、沙灘輪、沙灘車



企業沿革

1979年 商尼製輪最早的名字是享美實業股份有限公司,創立於台南市的住宅區內,主要以生產金屬零件製品為主。

1981年 享美改名寶球製輪有限公司,擴大產品的類型,從早期的五金零件製作,增加生產塑膠製品、傢俱輪、五金加工

等製品,那是商尼製輪的二個時期。

1991年 正式更名為「商尼製輪實業股份有限公司 SUNNY CASTORS CO., LTD」並遷移至台南市安定工業區內。

1993年 導入電腦化的管理系統。

1997年 商尼製輪全台灣第一家榮獲ISO 9002認證的專業製造腳輪公司。

2007年 導入鼎新Workflow ERP II 的電腦化管理系統。

2008年 參與經濟部工業局「協助傳統產業技術開發計畫」之新產品開發設計。

2009年 參與經濟部的「在地關懷主動服務中小企業專案計畫協助傳統產業技術開發計畫」之示範輔導企業。

2010年 全台灣第一家榮獲ISO 9001/14001 OHSAS18001系統等三合一認證的專業製造腳輪公司。

同年參與經濟部中小企業處的「聯結產業供應鏈計畫」,並推薦為觀摩廠商。

2011年 參與「中小企業品質提升計畫」之優質企業輔導;委託顧問公司輔導ISO13485之系統認證。

國際競爭力

- 一、客製化產品優勢:公司擁有設計公司專門為產品量身訂做, 為滿足顧客需求,每種產品都有客製化設計、客製化材料、 客製化製程,更能展現出客製化規格之設計。
- 二、品質保證優勢:通過ISO 9001/14001/ OHSAS18001, 2011 年預計完成ISO13485認證。
- 三、策略競爭優勢:每年公司定期參加世界各地國際性展覽(如: 德國、巴西、日本、美國...等),在世界各地提昇品牌形象。
- 四、研發能力優勢:公司持續不斷投資研發設備、培育研發人 才,並與學術、產業技術單位交流,創造出獨特的一套研發 方法及方向。



Sunny Castors Co., Ltd.



Owner: Sunny Yang

Web site: http://www.sunnycastors.com.tw

Address: No. 258-15 Anting Dist., Anting Industry Area, Tainan City, Taiwan R.O.C.

Tel: 886-6-592 3237

Business Items

- . Castors relates with medical Equipments.
- I. Castors apply for all kinds of Hospital Beds.
- III. Castors apply for all kinds of Furniture Equipments.
- IV. Beach wheel.
- V. Beach wheel Chair.



History

- 1979 The originated name of Sunny Castors is Shan Wei Co., Ltd, was established at residential district and mainly produce metal accessories.
- 1981 Shan Wei company change its name to Prestige Ball Co.,Ltd and expand its product line from metal accessories to plastic goods and castors.
- 1991 Rename to Sunny Castors Co., Ltd and move to Anting Industry Area in Tainan City.
- 1993 Implement computerized management system.
- 1997 The first Castor Manufacturer received the certification of ISO 9002 in Taiwan.
- 2007 Implement Workflow ERP II system to upgrade computerized management system.
- 2008 Partake in "Conventional Industry Technology Development" new product development design program from Industrial Development Bureau, Ministry of Economic Affairs.
- 2009 Become the demonstration counsels enterprise certified by Ministry of Economic Affairs.
- 2010 The first castor manufacturer received the certification of ISO9001/14001 OHSAS18001. Partake in "Supply Chain Management Plan" and become the observational enterprise from Small and Medium Enterprise Administration, Ministry of Economic Affairs.
- 2011 Partake in "Small and Medium Enterprise of Quality Management Upgrade Project Plan" by "High-quality business counseling". Entrust consultant company to counsel the certification of ISO 13485.

Export Competitiveness

- Custom-made service: Sunny Castors has its own design company to help design products according to customers' inquiry to create unique and high quality products to fit on customers' products which is hard to be imitated.
- II. Quality Assurance: Certification of ISO9001/14001 OHSAS18001. Expect to certificate by ISO 13485 at the end of 2011.
- III. Competitiveness: Sunny Castors regularly participate in international exhibition every year in order to enhance brand image around the world.
- IV. R&D Abilities: Sunny Castors continuously invest equipment and cultivate R&D staffs as well as communicate with academic society proceeding the unique and research methods and directions.



商尼製輪實業股份有限公司

負責人:楊松旺

網址:http://www.sunnycastors.com.tw 地址:台南市安定區安加里安定258-15號

電話:06-592 3237

營運管理

- 一、企業策略: (一)改善公司內基礎建設(設備、流程、環境、心態)及提昇成型技術的能力; (二)健全人力資源管理與教育訓練的制度(選用育留); (三)強化管理資訊平台的建置,並取得產品ISO 13485品質認証; (四)開發並強化供應商及顧客的合作關係。
- 二、研發管理:(一)深入思考,經驗分享;(二)對外重視、對內包容;(三)產品深入研究;(四)透過實驗,整合技術;(五)顧客實貴產品分享。
- 三、生產管理: (一)導入企業資源規劃(ERP)系統,透過整合性的資訊傳輸連接各部門,將公司內部包括生產製造、庫存管理、配送、銷售...等作業流程有效的管理; (二)建立「聯結產業供應鏈」系統,以最少的人力配置最多的軟體,提供顧客最佳品質、準時交期及具競爭性的價格; (三)擁有完善的自動化塑膠射出機台及自動化組立機台。
- 四、人力資源管理:(一)參與職訓局舉辦的「協助事業單位人力資源提升計畫」專案;(二)定期邀請外聘講師至廠內指導教學;(三)提供員工外部教育訓練。

企業特色

- 一、落實環保理想:為社區環保綠化,在公司設立「回收站」,邀請慈濟志工一起執行。
- 二、員工福利:每年於5月1日勞動節,舉辦「聯歡晚會」之活動,讓員工有吃有玩有摸彩,也並邀請供應商參加,感謝他們在每年配合公司作業之辛苦。
- 三、專業的自動化設備:讓生產效能大幅提升,是公司的優勢之一。
- 四、轉型研發戶外休閒設備產品:首次研發沙灘車產品,給行動不便人士於沙灘上散心,提供更貼近人性需求的設計。

綜合評語

- 一、企業海外客戶平均且分散,外銷日本、美國與歐洲等先進國家,近三年外銷金額皆佔營業額之60%,外銷實績相當優良。
- 二、創新型產品極具特色及國際競爭力,生產技術與產品品質亦 備受肯定,透過客製化材料、設計及製程,符合不同客戶之 需求,頗具企業競爭力。
- 三、產品定位從傳統的傢俱輪,工業用輪轉,擴展到殘障沙灘車,逐漸轉往戶外休憩與醫療,產品具Niche Market外,亦具感動行銷之意涵。
- 四、公司以台灣為基地,具根留台灣的精神,並以研發創新強化 競爭力,開發高價值的新產品,頗具永續經營以及小而美的 公司。



SUNNY CASTORS CO., LTD.

Sunny Castors Co., Ltd.



Owner: Sunny Yang

Web site: http://www.sunnycastors.com.tw

Address: No. 258-15 Anting Dist., Anting Industry Area, Tainan City, Taiwan R.O.C.

Tel: 886-6-592 3237

Operation Management

- Business Strategies: (I)Improve factory internal infrastructure such as dives, work-flows, environment and increase
 the ability of forming technology. (II)Upgrade human resource management and education training program.
 (III)Develop and enhance the customer cooperating relations.
- II. R&D management: (I)Deeply thinking and sharing experience with teammate. (II)Devoting to innovate new castors through experiments and integrated technology. (III)Absorbing the customers' feedback improve quality.
- III. Production Management: (I)Implement Workflow ERP II system to integrate sales, manufacturing and accounting workflow. (II)Builting "Supply Chain Management" system to reach the on-time delivery and provide the competitive unit price. (III)Have the well-found injection machines and automatic assembly machines.
- IV. Human Resource Management: (I)Participate in "Assistance Institution Human Resources Promotion Project" from Bureau of Employment and Vocational Training. (II)Regularly invite lecturers from academic institution to educate employees. (III)Offering the external education programs for employees.

Enterprise Characteristics

- I. Practice the environmental protection ideal: To serve the neighborhoods we set up the recycling station in company and invite the volunteers practice the environmental protection.
- II. Employee Welfare: company will hold a evening party during the labor day every year to thank you all the employees been working hard for company and thank you for all the cooperation among suppliers.
- III. Specialized automatic equipment: One of the advantages of sunny castors to increase the production efficient.
- IV. Design the outdoor recreation products: our beach wheel chairs provide the opportunity for disabled person who can join the beach activities again with their family.



